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APTEKI
Plan dy urów

Masz spraw , jeste  wiadkiem 
niecodziennej sytuacji, zadzwo !

red. Anna awicka, tel. 693 413 356

Specjalista w ortopedii i traumatologii narz du ruchu
dr n. med. Aleksander Koch

poradnia ortopedyczna w zakresie ortopedii dzieci cej i doros ych
Ostrzeszów, al. Wolno ci 1a; rejestracja 882-042-111

O R T O P E D A

STUDNIESTUDNIE  
G BINOWEG BINOWE

tel. 505 325 777tel. 505 325 777

Gospodarstwo sadownicze 
Aleksander Ofierski

Ksi enice, ul. Wiejska 29, 

tel. 600 202 306

(w tym transport na lotnisko)

Nie jestem zadowolona z prze-
biegu prac nad tym zadaniem

W bud ecie, jaki zosta  uchwalony 
w styczniu 2017 roku, przeznaczono 
kwot  100.000 z otych na wykonanie 
o wietlenia przy ulicach Klonowej 
w Palatach i 15 Sierpnia w Grabowie. 
Min  rok 2017, zbli a si  koniec 2018, 
a zadanie nie zosta o zrealizowane. 

- Jedna z radnych w gminie 
Doruchów, która w zbli aj cych si  
wyborach ma zamiar ubiega  si  o fo-
tel wójta, uparcie d y do likwidacji 
szko y w Torze cu 

Ta szko a ma swoj  tradycj  
i szkoda, eby zosta a zamkni ta. 
D yli my do tego, aby tra  a „pod 
skrzyd a” jakiego  stowarzyszenia, 
nie chcieli my likwidacji. W tym roku 
jedenastu rodziców przenios o swoje 
dzieci do Doruchowa, w tym wspo-
mniana radna. Jak tak dalej pójdzie, 
to naprawd  nam j  zamkn  - 

Mia am ku temu swoje powody, 
ale nikogo do niczego nie namawia-
am. To jest ka dego indywidualna 
decyzja. Mój syn chodzi do czwartej 
klasy, ma ró ne osi gni cia sportowe, 
a poniewa  w Doruchowie jest klasa 
sportowa, to zale a o mi, aby móg  
jeszcze bardziej rozwija  si  w tej 
dziedzinie. Dobro dzieci jest dla mnie 
najwa niejsze. Drugi z moich synów 
ucz szcza  do pi cioosobowej klasy. 

By  w tej klasie jedynym ch opcem. Od 
pó  roku prosi  mnie, abym przenios a 
go do Doruchowa, do klasy, do której 
chodzi jego kolega. To nie by a dla 
mnie atwa decyzja. Nie ukrywam, e 
walczy am o t  szko  - z pewno ci  
mia aby jak  przysz o  i racj  bytu, 
gdyby dzieci by o u nas wi cej. Jakie 
b d  jej losy, tego nie wiem - 

A. . 

Grabów nad Prosn

Wyra amy g bokie niezado-
wolenie, e znowu naszymi ulicami 
przeje d aj  autobusy szkolne. Nasze 
szcz cie trwa o kilka dni. Marzenia 
o tym, e b dziemy mieszka  jak lu-
dzie XXI wieku, bez podtopie  pod-
czas ulew, prys y jak ba ka mydlana. 
Jeste my oburzeni tym, jak traktuje 
nas gospodarz miasta (...)

Kanalizacja zosta a ju  zniszczona 

i to przez 15-tonowe autobusy, to s  
ulice do przejazdu transportu poni ej 
3,5 tony (...). Te ulice po o one s  
dosy  nisko, piwnice w czasie deszczu 
s  podtapiane.

 Stra acy mieli wówczas problem, 
aby dojecha  na miejsce. Min y dwa 
lata, pomimo e byli my tam zobaczy  
i e komisja wyda a opini , od strony 
Skrzynek do przysió ka urawiniec 
nadal nie ma dojazdu. O ile pami -
tam, w bud ecie by y zabezpieczone 
rodki na us ugi geodezyjne, czy te 

pieni dze zosta y wydane na inny 
cel? - 

Tak le wykonanej drogi to ja 
jeszcze nie widzia em - 

Mamy system powiadamiania 
SMS. Ja wiem, e awarie zdarzaj  

si  o ró nych porach, ale mo e warto 
by oby informowa  mieszka ców, e 
nie b d  mieli wody? 

Ko czy si  kadencja, zarówno 
burmistrz, jak i pracownicy urz du 
byli zaanga owani w pi  wa nych 
projektów inwestycyjnych

Termomodernizacja szko y, rewita-
lizacja miasta, Rynku, reorganizacja 
o wiaty, modernizacja targowiska 
i SUV Palaty - na wszystkie te zada-
nie otrzymali my pozytywne opinie 
i do  nansowania, ale adne z nich nie 
zosta o nawet rozpocz te. Dlaczego 
od o ono je „na pó k ”, wiele osób 
w o y o du o pracy w przygotowanie 
tych projektów -

Rozmawiali my o o wietleniu, 
czym to jest spowodowane, by y 
problemy z projektantami i st d te 
opó nienia - 

Uwa am równie , e nie ma po-
wodów, aby obawia  si , e autobusy 
pozarywaj  kanalizacj , ale mo e 
warto by oby pomy le  o spowalnia-
czach. Codziennie przed godzin  
8.00 przeje d aj  tamt dy sznury 
samochodów. 

A. awicka


